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Dr. Szili Katalin
az Országgyiflés Elnöke részére

helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Támogatja-e Ön a zsautbéki Apor Vilmos Katolikus Főiskola felújítását és bővi ésetY"
cílvmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint Oktatási
Miniszter úrhoz, A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hétfőn, azaz 2003 . augusztus 18-án tragikus eseménynek voltunk tanisi, a zsámbéki Apor
Vilmos Katolikus Főiskola tetőszerkezete leégett .

Egyetérthetünk abban, hogy a mind anyagi, mind erkölcsi értelemben keletkezett kár
helyreállatására mielőbb sort kell keríteni, annál is inkább, mert szeptember elején a főiskolán
elindul az oktatás .

A tetőszerkezet újjáépítésével kapcsolatban azonban komoly kérdések vetődtek fel . A főiskola
vezetése már régóta tervezi a műemlék épület felújítását és bővítését . Ezek a tervek készen
állnak, és a hétfői sajnálatos esemény után aktuálissá, időszerűvé váltak, A tetőszerkezet
leégése után most az eredeti tervhez képest komplexebb megoldásban gondolkodnak, és a
műemlékvédők szakvéleményének figyelembevételével tervezik az épület felújítását .

Támogatom a komplexebb terv kivitelezését, hiszen a főiskola felüjítása a Tető leégése miatt
kikerülhetetlenné vált . Most lenne ésszeríí egy nagyobb beruházást végrehajtani .
Információim szerint a forrás rendelkezésre áll, hiszen a Minisztériumban van egy
maradványösszeg: az eredetileg informatikai fejlesztésre százat, fel nem használt 1,2 milliárd
forint .

Tisztelt Miniszter úr!

Ezért kérdezem., hogy Qn támogatja-e a komplexebb beruházás kivitelezését pusztán a tető
helyreállítása helyett.

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2003 . augusztus 21 .

K/4957 .

Írásbeli kérdés!

Selmeczi Gabriella
Fidesz- Magyar Polgári Párt
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